
Fra: Marte Hagen Eriksrud 
Sendt: fredag 23. august 2019 09.41 
Til: 'Helene Helland' 
Emne: SV: Spm ang KPA- status innspill  
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 
Hei, 
Det skal utarbeides en områdeplan for Lindås, og innspillet på trim- og aktivitetsløype blir løftet inn i 
det arbeidet.  
 
Områdeplan for Lindås lå opprinnelig inne i planstrategien for inneværende kommunestyreperiode, 
men ved revidering av planstrategien vedtok kommunestyret i mars 2019, at arbeidet med den ikke 
kunne realiseres før i Alver kommune. Samtidig vedtok de at det skulle utarbeides en mulighetsstudie 
høsten 2019, som skal være et kunnskapsgrunnlag for områdeplanen.  
 
Innspillet på trim- og aktivitetsløype m.fl. som er kommet inn i arbeidet med kommuneplanen sin 
arealdel, vil bli tatt med i arbeidet med områdeplanen. Det vil i tillegg være en egen 
medvirkningsprosess i det arbeidet, når det kommer i gang. Tidspunktet for det blir avklart i 
planstrategien til Alver kommune.  
 
B2 bustad ble ikke tilrådd fra administrasjonen, og plan- og miljøutvalet vedtok heller ingen endring 
på det i møte 19. juni 2019. Det innspillet er altså ikke inne. PMU vedtok derimot å legge inn B1, som 
var innspill fra tomteselskapet og Lindås pensjonistlag.  
 
Mvh  
Marte Hagen Eriksrud | Arealplanleggjar 
 
E-post: marte.hagen.eriksrud@lindas.kommune.no | Telefon: 56 37 56 37  
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
 

 

 
 

Fra: Helene Helland <helene.helland@asplanviak.no>  
Sendt: torsdag 22. august 2019 10.21 
Til: Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@lindas.kommune.no> 
Emne: Spm ang KPA- status innspill  
 
Hei,  
 
Jeg lurer på status for innspillet til kommuneplanens arealdel om trim- og aktivitetsløype på Lindås. I 
Grovsilingen står det at det skal vurderes i planarbeidet, hva er status her?  
 
Gjelder dette innspillet, hentet fra grovsiling av innspill til KPA, side 5:  
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Jeg lurer også på om status på Innspill nr. 7 fra Lindås tomteselskap (heter B2 Bustad i KU til KPA). 
Det ble i KU ikke anbefalt, men endret i styringsgruppen 16. okt 2018. Utfra forslag til plankart for 
KPA ser det ut som om det ikke er tatt med videre, stemmer det?  

     VS. 

Plankart KPA   
Endret i styringsgruppen 16 okt 18:  
 

 
 
 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
 

 

  Helene Helland 
Arealplanlegger  
Plan 

Asplan Viak AS 
Fabrikkgaten 3 
Postboks 2304 Solheimsviken 
5824 Bergen 

  T: 915 16 118 
E: helene.helland@asplanviak.no 

Sentralbord: 417 99 417 
www.asplanviak.no 

 
Gjesteparkering i Fabrikkgaten 5, merket avgiftsbelagt. Se kart. 
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Det er også anledning til å parkere i Kronstadparken parkeringshus, Fabrikkgaten 6.  
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